

مواد النظام الأساسي قبل وبعد التعديل المتعلقة بزيادة رأس المال

(1) المادة السابعة: رأس المال:

بعد	قبل
حدد رأس مال الشركة بمبلغ (320,000,000) ريال (ثلاث مائة وعشرون مليون ريال) مقسم إلى (32,000,000) سهماً أسمياً (اثنتان وثلاثون مليون سهم) متساوية القيمة قيمة كل منها (10) ريال (عشرة ريالات) وجميعها أسهم عادية نقدية.	حدد رأس مال الشركة بمبلغ (240,000,000) ريال (مائتان وأربعون مليون ريال) مقسم إلى (24,000,000) سهماً أسمياً (أربعة وعشرون مليون سهم) متساوية القيمة قيمة كل منها 10 ريال (عشرة ريالات) وجميعها أسهم عادية نقدية.

(2) المادة الثامنة: الاكتتاب في الأسهم:

بعد	قبل
اكتتب المساهمون في جميع أسهم الشركة ودفعت قيمتها بالكامل.	اكتتب المؤسسون في كامل رأس المال البالغة (24,000,000) سهماً أربعة وعشرون مليون سهم، مدفوعة بالكامل، وقد تم إيداع المبالغ النقدية من رأس المال لدى بنك سامبا باسم شركة العبيكان للزجاج.

## Articles of the articles of association before and after amendment relating to the capital increase

### 1) Article (7): Capital

Before	After
The company's capital was set at (240,000,000) riyals (two hundred and forty million riyals), divided into (24,000,000) nominal shares (twenty-four million shares) of equal value, each of which is worth 10 riyals (ten riyals), all of which are cash ordinary shares.	The company's capital was set at (320,000,000) riyals (three hundred and twenty million riyals), divided into (32,000,000) nominal shares (thirty-two million shares) of equal value, each of which is worth (10) riyals (ten riyals), all of which are cash ordinary shares.

### 2) Article (8): subscription to shares

Before	After
The founders subscribed to the entire capital amounting to (24,000,000) twenty-four million shares, fully paid, and the cash amounts from the capital were deposited with Samba Bank in the name of Obeikan Glass Company.	Shareholders subscribed for all of the company's shares and their value was paid in full.